
موضع گیری ها و انتقادات به تیم فوتبال  آرمان ملی؛   
کتور تبریز حتی پس از قهرمانی، به شهرستانی بودن آن ها  ترا
ارتباطی ندارد و برخلاف صحبت های سرپرست تی تی ها، به 
نظر می رسد ریشه را باید در جای دیگری جست وجو کرد. تیم 
کتور تبریز در بیست وچهارمین دوره رقابت های  فوتبال ترا
لیگ برتر فوتبال مردان باشگاه های ایران موسوم به جام 
کامی ها پایان  خلیج فارس بالاخره موفق شد به طلسم و نا
دهد و دو هفته مانده به پایان فصل، برای نخستین بار در 
تاریخ به قهرمانی لیگ برتر دست پیدا کند و در هفته پایانی 
می تواند جشن واقعی قهرمانی را در جنوب ایران برپا کند. 
که رقابت برای قهرمانی به اوج رسیده بود،  در روزهایی 
کتور تبریز درباره »هجمه ها  صحبت های مدیر تیم فوتبال ترا
علیه یک تیم شهرستانی« بار دیگر بحث عدالت در فوتبال 
، غیردولتی  کتور ایران را داغ کرد، اما آیا دلیل انتقادها به ترا
بودن یا شهرستانی بودن این تیم است؟ خداداد عزیزی، 
کتور  کتور تبریز مدعی شده بود: »چون ترا مدیر تیم فوتبال ترا
تیم شهرستانی است، نمی خواهند قهرمان شود و با این تیم 
زاویه دارند«. سپاهان، به عنوان اولین تیم شهرستانی قهرمان 
، نه تنها هیچ گاه مورد هجمه واقع نشد، بلکه بسیاری  لیگ برتر
آن را به عنوان الگویی برای خصوصی سازی، مدیریت حرفه ای 
، چهار  کردند. پنج قهرمانی لیگ برتر و ثبات فنی تحسین 
قهرمانی جام حذفی و یک نایب قهرمانی در لیگ قهرمانان 
آسیا، نشان می داد سپاهان سال هاست با عملکرد، ساختار و 
توسعه زیرساختی، خودش را در دل فوتبال ایران جا انداخته 
است؛ بدون آن که کسی به آن ها اتهام و هجمه وارد کند. 
دلیل این تفاوت برخوردها چیست؟ پاسخ را باید در درون 
کتور تبریز  باشگاه ها جست وجو کرد، نه در جغرافیای آن ها. ترا
در این سال ها از نظر هواداری به درستی یکی از قطب های 
فوتبال ایران شده است، اما در کنار آن، گاهی رفتارها از سوی 
برخی هواداران، مدیران و حتی بازیکنان موجب ایجاد برخی 
گر مساله »شهرستانی بودن« بود،  حواشی شده است. ا
پس چرا استقلال خوزستان در فصل ۹۵-۱۳۹۴ با بودجه ای 
اندک و تیمی متعهد قهرمان شد و نه تنها هجمه ای ندید، 
بلکه ستایش هم شد؟ فولاد خوزستان نیز با جوان گرایی و 
مدیریت منطقی، دو بار قهرمان شد بدون آن که رسانه ها به او 
حمله کنند. واقعیت این است که فضا برای موفقیت تیم های 
شهرستانی در فوتبال ایران وجود دارد؛ به شرط آن که این 
موفقیت بر پایه ساختار و احترام به قواعد حرفه ای باشد. 
محمدعلی احمدی، بازیکن اسبق فوتبال که سابقه قهرمانی 
در لیگ برتر با سپاهان اصفهان را دارد در گفت وگو با ایسنا 
درخصوص صحبت های خداداد عزیزی اظهار می کند: در 
، تیم های سپاهان، فولاد و استقلال خوزستان  ادوار لیگ برتر

و چندین تیم دیگر که شهرستانی خطاب می شوند بارها به 
قهرمانی رسیده اند و هیچ حاشیه ای برای آن ها در راه قهرمانی 
و پس از آن به وجود نیامد. اینکه خداداد عزیزی می گوید 
کتور و قهرمانی اش  گرفتن همه علیه ترا حواشی و موضع 
به خاطر شهرستانی بودن این تیم است را قبول ندارم. آقای 
عزیزی با این صحبت ها فقط فرافکنی و فرار رو به جلو می کند. 

کتور حواشی زیاد داشته   ترا
چنین  با  قبل  مدت ها  از  کتوری ها  ترا می افزاید:  وی 
قهرمانی،  در  کامی  نا صورت  در  داشتند  قصد  ادعاهایی 
شدند،  قهرمان  هم  گر  ا و  باشند  کرده  جور  را  بهانه اش 
قدرتمندبودن را علت آن بدانند و به نظرم این نوع موضع گیری 
و  و صحبت ها اصلا جالب نیست. مدافع اسبق سپاهان 
کتور حواشی زیادی  ذوب آهن بیان می کند: به هرحال ترا
عزیزی  خداداد  شخص  به  آن هم  از  مقداری  که  داشته 
برمی گردد؛ چرا که تا قبل از حضور وی به عنوان مدیر در تیم 
، حواشی به این اندازه زیاد نبود و هرچه که  کتور فوتبال ترا
کتور قهرمان شده و دیگر جای گلایه ای از سوی  بوده، ترا
کتوری ها وجود ندارد. فدراسیون فوتبال تبعیض هایی  ترا
کتور مانع از صدور این رأی شد.  احمدی  قائل شد و باشگاه ترا
کتور از لحاظ فنی تیم خیلی خوبی بود و  یادآور می شود: ترا
یارگیری مناسبی هم در ابتدای فصل انجام داده بودند که 
گذشته، منجر به این عملکرد  پوشش نقاط ضعف فصول 
کتور به پرونده علیرضا بیرانوند  شد. اصل حواشی پیرامون ترا

برمی گردد که البته فدراسیون فوتبال در این زمینه مقصر بود 
که حکم کمیته انضباطی را اعلام نکرد و اذهان عمومی را نسبت 
کتور تحت تأثیر قرار داد تا همه تصور کنند فدراسیون  به ترا
حکم  می گوید:  وی  است.  کتور  ترا قهرمانی  به  علاقه مند 
کتور  انضباطی علیرضا بیرانوند که یکی از مهره های اصلی ترا
که قطعا محرومیت  است خیلی قبل تر باید صادر می شد 
انضباطی و محکومیت مالی به دنبال داشت، اما این اتفاق 
نیفتاد تا به مهم ترین دلیل برای زیر سوال بردن قهرمانی 
کتور تبدیل شود و به مذاق فوتبالی ها خوش نیامد. شاید  ترا
کتور هم قهرمان نمی شد.  گر بیرانوند محروم می شد، ترا ا
خاطرنشان  ایران  فوتبال  اسبق  ملی پوش  و  پیشکسوت 
می کند: فکر می کنم اعلام نشدن رأی پرونده علیرضا بیرانوند 
و باشگاه پرسپولیس، لکه تاریکی در تاریخ کمیته انضباطی 
کتور خیلی زیاد  فدراسیون فوتبال به ثبت برسد. امسال با ترا
مدارا شد و حق سایر تیم ها به گونه ای با این اتفاقات ضایع 
شد. این در شرایطی است که هر زمان پرونده ای از سایر 
باشگاه ها به عنوان نمونه سپاهان به کمیته انضباطی برسد، 
به شب نرسیده، برای آن رأی صادر می کنند؛ وگرنه هیچ گاه 
، جامعه فوتبال با قهرمانی تیمی به غیر از  در ادوار لیگ برتر
کنش نشان نداده بود. در نهایت  پایتخت نشینان این گونه وا
گر تیمی در مسیر  فوتبال تنها با کسب جام معنا نمی یابد. ا
قهرمانی، اخلاق، رفتار حرفه ای و ساختار درست را رعایت کند، 

حتی رقیبانش هم به آن ها احترام می گذارند.
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آرمان ملی حاشیه های لیگ بیست  و چهارم را بررسی کرد؛

کتور برای قهرمانی   پشت پرده سناریوهای ترا

خبـــــــــر
خداحافظ آقای »مولر«

یک  به  مونیخ  بایرن  قهرمانی  جشن   
مهمانی باشکوه برای توماس مولر تبدیل 
شد. او آخرین بازی خانگی اش را مقابل 
بوروسیا مونشن گلادباخ برد و پس از آن جام 
قهرمانی را دریافت کرد. توماس مولر »اتاق 
نشیمن« خود در بایرن مونیخ را با یک برد 
خانگی و جام قهرمانی ترک می کند. این 
بازیکن ۳۵ساله در روز پیروزی دو بر صفر 
باواریایی ها برابر بوروسیا مونشن گلادباخ 
برای آخرین بار در ورزشگاه آلیانس آره نا 
به  مونیخ  بایرن  برای  بار  ۷۵۰مین  و 
پیش  هفته  یک  که  تیمی  رفت؛  میدان 
کرد.  قهرمانی اش را در بوندسلیگا قطعی 
این سی وچهارمین قهرمانی تیم مونیخی 
در تاریخ رقابت های بوندسلیگا بود. توماس 
کنون در ۱۳ قهرمانی از این ۳۴  مولر که ا
قهرمانی سهم داشته است، در بازی شنبه 
با استقبال هواداران روبه رو شد. مراسم 
خداحافظی رسمی او نیز در آلیانس آره نا 
برگزار شد. او تا دقیقه ۸۴ در میدان بود تا 
اینکه با تشویق ایستاده هواداران تعویض 
شد. مادرش با تلفن همراه از این صحنه 
گرفت تا خداحافظی پسر احساسی  فیلم 
شود. مولر پس از مسابقه جام قهرمانی را 
، کاپیتان بایرن،  دریافت کرد و مانوئل نویر
نیز بالابردن جام قهرمانی بوندسلیگا را به 
ساعت  کرد.  گذار  وا قدیمی اش  همبازی 
۲۰و:۳۸ شنبه )به وقت آلمان( جام قهرمانی 
که سال قبل توسط بایر لورکوزن فتح بود 

دوباره به دست بایرن مونیخ افتاد.
 او پس از ۲۵ سال از بایرن جدا می شود؛ با 
خاطره ای خوش از سیزدهمین قهرمانی  با 
تیم مونیخی. دو گل هری کین )۳۱( و مایکل 
اولیسه )۹۰( باعث شدند باواریایی ها این 
دیدار را ببرند. البته مولر یک موقعیت خوب 
گلزنی داشت ولی این بازی خداحافظی بیش 
از پیش حماسی نشد و دروازه بان گلادباخ 
ضربه او را مهار کرد. مولر که روز جمعه یک 
منتشر  را  احساسی  خداحافظی  ویدیوی 
کرده بود، قبل از شروع بازی توسط داوران 
و در میان تشویق های پرشور هوادران مورد 
گرفت. توماس مولر یکی دیگر  تقدیر قرار 
از بازیکنان نسل طلایی آلمان است که به 
روزهای پایانی فوتبالش رسید و باید دید 
راهی کدام تیم خواهد شد. مولر که از سال 
۲۰۰۸ برای تیم اصلی بایرن بازی می کند، 
علاوه بر قهرمانی های بوندسلیگا، دو بار لیگ 
قهرمانان اروپا، شش بار جام حذفی آلمان، 
جام  بار  دو  و  آلمان  سوپرکاپ  بار  هشت 

جهانی باشگاه ها را به دست آورده است. 

کوتاه

استراتژی کارتال در قبال عالیشاه
 بررسی آخرین گزارش ها نشان می دهد که نظرات 
کمیته فنی پرسپولیس درباره تمدید  برخی اعضای 
باعث  بازیکنان پرسپولیس،  با برخی  و خداحافظی 
کند و رای به  کارتال با تصمیمی عجیب اتخاذ  شده 
جدایی عالیشاه بدهد. در هفته های اخیر موضوع 
تمدید قرارداد بازیکنان پرسپولیس در صدر اخبار این 
باشگاه بوده و هواداران این تیم به دنبال این بودند که 
بدانند اسماعیل کارتال خواهان تمدید قرارداد کدام 
بازیکنان شده و کدام نفرات در لیست خروج قرار دارند. 
البته در این میان حواشی عجیبی هم بر سر ماندن 
یا نماندن امید عالیشاه در پرسپولیس ایجاد شد و 
هواداران پرسپولیس در فضای مجازی حمایت خود 
را از کاپیتان تیمشان نشان دادند. حالا امید عالیشاه 
با انتشار یک عکس از خود به شایعه جدایی اش دامن 
زده و باز هم در صدر اخبار حوزه پرسپولیس قرار گرفته 
است. ماجرای تمدید قرارداد بازیکنان پرسپولیس و 
گزینه های اسماعیل کارتال در لیست مازاد به بحث داغ 
این روزهای فوتبال ایران تبدیل شده است. باشگاه 
پرسپولیس به طور مشخص نیاز دارد تا جوانگرایی 
بسیاری در ترکیب خود داشته باشد. اسماعیل کارتال 
نیز با تصمیماتی درست سعی بر جوانسازی تیمش دارد، 
در این بین گمانه زنی های بسیار درباره مازاد بودن برخی 
ح  بازیکنان باتجربه این تیم مانند امید عالیشاه مطر
شده است. پیگیری های ایسنا در این زمینه نشان 
می هد، کارتال هنوز به طور رسمی لیستی به باشگاه 
پرسپولیس نداده تا نفرات تمدیدی و بازیکنانی که در 
لیست مازاد قرار دارند را معرفی کند اما کارتال در جلسه 
چند روز قبل خود با اعضای کمیته فنی پرسپولیس، 
ابتدا اعلام کرده که میان وحید امیری و امید عالیشاه 
یک نفر باید جدا شود ولی فعلا درباره این موضوع 
تصمیمی نگرفته است. در ادامه این جلسه اما، یکی از 
اعضای کمیته فنی پرسپولیس به کارتال توصیه می کند 
که عالیشاه را در لیست بازیکنان تمدیدی قرار دهد. ایسنا 
مطلع شده که همین موضوع باعث ناراحتی کارتال شده 
و او به یکباره اعلام کرده امید عالیشاه را نمی خواهد. در 
واقعا سرمربی پرسپولیس تا پیش از جلسه تصمیم قطعی 
خود را نگرفته بود اما از توصیه یکی از اعضای کمیته فنی 
پرسپولیس خشمگین شده و تصمیم به جدایی عالیشاه 
گرفته است. با پایان فصل، قرارداد عالیشاه با پرسپولیس 
به اتمام می رسد و او در بازار نقل و انتقالات بازیکن 
آزاد محسوب می شود. برخلاف نظر و علاقه  هواداران 
پرسپولیس مبنی بر ادامه همکاری با عالیشاه، هنوز چراغ 
کره نشان  سبزی از سوی مدیران این باشگاه برای مذا
داده نشده و همین موضوع آینده کاپیتان را در هاله ای از 

ابهام قرار داده است.

  بزرگترین پروژه تعویض بخاری های گازسوز راندمان 
پایین با بخاری های راندمان بالا در خراسان رضوی با 
امضای تفاهم نامه ای بین شرکت بازرگانی گاز ایران و 
یک شرکت دانش بنیان وارد فاز اجرایی شد. غلامحسین 
آیین  استاندار خراسان رضوی در حاشیه  مظفری، 
امضای این تفاهم نامه که بین شرکت بازرگانی گاز ایران و 
این شرکت دانش بنیان در حاشیه دومین روز از ۲۹ مین 
، پالایش و پتروشیمی به  نمایشگاه بین المللی نفت، گاز
امضا رسید، در جمع خبرنگاران، اظهار داشت: انعقاد 
این تفاهم نامه زمینه ساز تولید و تحویل بیش از یک 

گازسوز کم مصرف به شرکت  میلیون دستگاه بخاری 
ملی گاز ایران خواهد بود؛ اقدامی که در راستای بهبود 
گاز واحدهای صنعتی  مصرف انرژی و تأمین پایدار 
استان به اجرا در می آید. وی افزود: وزارت نفت و شرکت 
ملی گاز ایران در دوره جدید بر لزوم افزایش راندمان 
کید ویژه دارند. بر همین  وسایل و تجهیزات گازسوز تأ
اساس، شرکت گاز استان خراسان رضوی به عنوان قطب 
پژوهشی در زمینه ارتقای راندمان تجهیزات گازسوز 
کنون جلسات متعددی با صنایع فولاد  انتخاب شده و تا
و واحدهای تولیدکننده بخاری با محوریت استانداری 

برگزار شده است. مظفری با اشاره به اقدامات اجرایی 
استان در این حوزه تصریح کرد: سال گذشته ۸۷ درصد 
از گواهی های صرفه جویی گاز طبیعی عرضه شده در 
بورس انرژی توسط صنایع استان خریداری شد. این 
اقدام سبب شد که طبق مصوبات شورای عالی انرژی، 
گاز مورد نیاز واحدهای دارای گواهی صرفه جویی انرژی 
در زمستان تأمین شود؛ به نحوی که بر پایه اعلام اداره 
کل صنعت، معدن و تجارت استان، این واحدها در 
سال ۱۴۰۳ بیشترین رشد سودآوری در سطح کشور را 

کسب کردند

 در بیست و نهمین نمایشگاه بین المللی نفت و گاز انجام شد

  انعقاد تفاهم نامه بزرگترین طرح بهینه سازی مصرف گاز در خراسان رضوی 

شــهرستان
 

 
خبــــر

خیرین، ستون های ماندگار سلامت جامعه
  رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز نیز در مراسم 
افتتاح یکی از بزرگترین مجموعه اقامتگاهی همراهان 
ستون های  را  خیرین   ، شیراز در  کشور  بیمارجنوب 
اصلی پیشرفت بهداشت و درمان استان فارس دانست 
و از تلاش های آنان قدردانی کرد.سید بصیر هاشمی 
با اشاره به افتتاح اقامتگاه های جدید برای همراهان 
بیماران، این اقدام را گاهی مهم تر از ساخت بیمارستان ها 
توصیف کرد و افزود: ظرفیت اقامتگاه ها در شیراز به طور 
برای  مناسبی  سیستم  و  یافته  افزایش  قابل توجهی 
خدمت رسانی به همراهان بیماران ایجاد شده است. 
هاشمی با بیان اینکه آثار خیرین از خانه های بهداشت 
روستایی تا بیمارستان های مجهز شهری در سراسر 
خیرین،  اقدامات  کرد:  کید  تأ است،  مشهود  استان 
زیرساخت های درمانی را فراهم کرده و در درمان هزاران 
بیمار و تربیت دانشجویان و اساتید پزشکی نقش داشته 
است. این تلاش ها بزرگ ترین خدمت به سلامت جامعه 
است. رئیس دانشگاه علوم پزشکی شیراز با تشکر از 
مسئولان پیشین و کنونی، بر لزوم پاسخگویی به نیازهای 
کید کرد و افزود: خدمات بهداشتی و  روزافزون مردم تأ
درمانی امروز با گذشته قابل مقایسه نیست و ما وظیفه 
داریم با حمایت خیرین و مسئولین، سلامت را به مردم 
هدیه دهیم. هاشمی در پایان از همه دست اندرکاران 
و خیرین که در پیشرفت بهداشت و درمان فارس نقش 
داشته اند، قدردانی کرد و خواستار ادامه این تلاش ها 

برای برآوردن نیازهای جدید جامعه شد.

  بازدید از پیشرفته ترین مرکز کنترل 
و پایش شبکه فوق توزیع 

، مشاور ویژه معاون  دکتر سید حسن مهدوی فر
رئیس جمهور و نماینده رئیس سازمان استخدامی 
کشور در شورای راهبری تحول اداری استان مازندران، 
به همراه دکتر کریمی، معاون توسعه مدیریت و منابع 
انسانی سازمان مدیریت و برنامه ریزی مازندران و دکتر 
کامی، مدیرعامل شرکت برق منطقه ای  تا موسوی 
کنترل و  گلستان، از پیشرفته ترین مرکز  مازندران و 
پایش شبکه فوق توزیع کشور در شرکت برق منطقه 
این  آوردند.  بعمل  بازدید  گلستان  و  مازندران  ای 
که با هدف ارزیابی زیرساخت های حیاتی و  بازدید 
بررسی راهکارهای نوین مدیریت انرژی صورت گرفت، 
بر اهمیت استفاده از فناوری های پیشرفته و هوش 
کید داشت. دکتر  مصنوعی در مدیریت شبکه برق تأ
مهدوی فر ضمن ابراز خرسندی از سطح پیشرفت های 
کامی، مدیرعامل  این مرکز و تقدیر از دکتر موسوی تا
شرکت برق منطقه ای مازندران و گلستان، بر ضرورت 
ایجاد داشبوردهای مدیریتی مبتنی بر داده برای بهبود 

کید کرد.  تصمیم گیری و ارتقاء بهره وری عملیاتی تأ

افتتاح یکی از بزرگترین مجموعه اقامتگاهی همراهان بیمار کوتــــاه

 اقامتگاه های مرکزی سعدی در مجاورت بیمارستان 
شهید فقیهی و اقامتگاه ناهید در چهارراه حافظیه  در شیراز 
با حضور اعضای هیات مدیره مجمع عالی خیرین تأمین 
سلامت فارس به بهره برداری رسید. اقامتگاه سعدی، 
ساختمانی ۹ طبقه در مجاورت  بیمارستان شهید فقیهی 
، برای اسکان همراهان بیماران، به ویژه  با ظرفیت ۱۷۰ نفر
بیماران غیربستری، طراحی شده است. این مجموعه 
با کیفیت هتل چهارستاره، شامل سوئیت ها، سالن های 
تفکیک شده، سالن پذیرایی، حمام، نمازخانه و لاندری 
است و تأثیر بسزایی در رفع سرگردانی همراهان دارد. 
اقامتگاه ناهید نیز در چهارراه حافظیه، با ۶ واحد آپارتمانی 
، به بیمارانی که نیاز به شرایط ایزوله تر  و ظرفیت ۳۰ نفر
دارند، خدمات ارائه می دهد. با افتتاح این دو اقامتگاه، 
کز اقامتی همراه بیمار در فارس به ۲۰ مرکز رسید و  تعداد مرا
ظرفیت اسکان از ۱۵۰ نفر به ۳۵۰ نفر در شبانه روز ارتقا یافت. 
-شب  کنون، این اقامتگاه ها میزبان بیش از ۳۰۰ هزار نفر تا
بوده اند. مدیر عامل مجمع خیرین تأمین سلامت فارس 
در مراسم افتتاح این دو اقامتگاه در شیراز گفت: با وجود 
تأخیرات متعدد و محدودیت های مالی، این مجموعه با 
حمایت خیرین و پشتکار آن ها به بهره برداری رسید. این 
اقامتگاه، پس از ۱۰ سال تلاش، امروز با هدف خدمت رسانی 
کرامت آن ها افتتاح شد.  به همراهان بیماران و حفظ 
کبر رامجردی افزود: اقامتگاه سعدی با کیفیت هتل  علی ا
چهارستاره، شامل سوئیت ها، سالن های تفکیک شده، 
سالن پذیرایی، حمام، نمازخانه و لاندری است. طبقه 
منفی دو به خدمات عمومی اختصاص دارد و طراحی آن 
کید بر حفظ احترام و شان مهمان نوازی شیراز انجام  با تأ
شده است. وی ادامه داد: مجموعه  ناهید نیز با ظرفیت 
۳۰ تا ۴۰ نفر برای اقامت طولانی مدت بیماران و همراهان 
از مناطق دوردست در نظر گرفته شده است. رامجردی با 

بیان اینکه خیرین نقش کلیدی در ساخت این اقامتگاه 
کبر از سال  داشتند، خاطرنشان کرد:مرحومه ناهید پورا
۸۴ با اهدای درآمد مازاد مغازه لوازم یدکی خود در خیابان 
سعدی، هزینه دو طبقه را تأمین کرد. پس از درگذشت 
وی، خانواده اش با اهدای ۵۰ میلیون تومان و سپس یک 
ساختمان ۶ واحدی در چهارراه حافظیه، این مسیر را 
ادامه دادند. مهندس چهره عالم نیز با کمک های فکری، 
، نقش مهمی ایفا کرد.  نظارتی و تأمین هزینه دو طبقه دیگر
خیرین دیگری مانند آقای هاشمی و آقای تعصب نیز در این 
پروژه مشارکت داشتند. مدیر عامل مجمع خیرین تأمین 
سلامت فارس یادآور شد: ۸۰ درصد پروژه با اعتبارات خیرین 
پیش رفت و شورای شهر شیراز با کمک ۱۵ میلیارد تومانی، 
، به  بخش عمده آن برای خرید تجهیزات سرمایش و چیلر
تکمیل پروژه کمک کرد. وی خاطرنشان کرد: این پروژه با 
چالش های متعددی مواجه بود. ساخت اقامتگاه بدون 
پرداخت هزینه به شهرداری و بدون پروانه اولیه آغاز شد، 
اما با نظارت دفتر فنی و مهندسی دانشگاه علوم پزشکی 
و کیفیت بالا به پایان رسید. ادارات برق، آب و گاز با ارائه 

انشعابات همکاری کردند و شورای شهر قول مساعدت برای 
صدور پروانه و پایان کار داده است. زمین اقامتگاه توسط 
دانشگاه علوم پزشکی و بیمارستان نمازی تأمین شد و یک 
طبقه اضافی برای مهدکودک و فضای اداری به این نهاد 
اختصاص یافت. رامجردی اظهار داشت: با افتتاح این 
کز اقامتی همراهان بیمار در شیراز  دو اقامتگاه، تعداد مرا
به ۲۰ مرکز رسید. پیش از این، ۱۸ اقامتگاه با ظرفیت ۱۵۰ 
-شب بوده اند. با افتتاح  نفر میزبان بیش از ۳۰۰ هزار نفر
اقامتگاه سعدی و مجموعه چهارراه حافظیه، ظرفیت 
اقامتی به حدود ۳۵۰ نفر در شب افزایش یافت. مدیر عامل 
مجمع خیرین تأمین سلامت فارس تصریح کرد: مدیریت 
این مجموعه ها به صورت هیئت امنایی و با نظارت مجمع 
خیرین تأمین سلامت انجام می شود تا خدمات با تکریم 
و همدلی ارائه شود. هزینه های اقامت به حداقل کاهش 
، با شناسایی مددکاری، به صورت  یافته و در صورت نیاز
محدود دریافت می شود. وی با یادآوری اینکه مشارکت 
تأمین سلامت، دانشگاه علوم  خیرین، مجمع خیرین 
پزشکی و شهرداری شیراز در ساخت اقامتگاه سعدی طی 
سال های مختلف حدود ۳۵ میلیارد تومان بوده و ارزش 
روز این ساختمان حدود ۷۰ میلیارد تومان برآورد می شود، 
کامل توسط  که به طور  کرد: اقامتگاه ناهید نیز  عنوان 
کبر احداث شده، ارزشی حدود ۵۰ میلیارد  خانواده پورا
تومان دارد. گفتنی است؛ خیرین این پروژه شامل کاظم 
نصیری، ابراهیم نصیری، عبدالحسین غلامی، عباس علی 
سید  تعصب،  مسعود  چهره عالم،  علی اصغر  جمشید، 
محمدرضا هاشمی، کریم رستگار، محمدرضا ملک سعیدی، 
، نیکو  کبر پروفسور محمد جمشیدی، مرحومه ناهید پورا
خ لقا  ، عذرا تاج دانی، فر کبر ، شکوه پورا کبر ، ژیلا پورا کبر پورا
، ناز عربی زاده و بدرالملوک  فروتن ترکمانی، سارا رستگار

جعفریان هستند.

شهرکرد صاحب پارک جدید می شود
رئیس سازمان عمران و بازآفرینی فضاهای شهری شهرداری 
شهرکرد گفت: پارک جدید در بلوار فرهنگ میرآبادغربی با ۷۵ 
میلیارد ریال اعتبار در حال احداث است. مجید احمدی اظهار 
کرد: عملیات عمرانی این پروژه از ابتدای اردیبهشت ماه آغاز و 
در حال پیشرفت است. احمدی بیان کرد: احداث این پارک 
در راستای توسعه فضای سبز شهری، افزایش سرانه تفریحی و 
تأمین فضاهای مناسب برای گذران اوقات فراغت شهروندان 

به ویژه کودکان ضروری است.

افتتاح سالن CIP فرودگاه خلیج فارس
 در حاشیه سفر حجت الاسلام والمسلمین حمزه خلیلی، 
معاون اول قوه قضاییه به شهرستان عسلویه، سالن CIP فرودگاه 
خلیج فارس افتتاح شد. در حال حاضر فرودگاه خلیج فارس 
عسلویه به دلیل وجود صنایع عظیم نفت، گاز و پتروشیمی در 
این شهرستان یکی از پرترددترین فرودگاه های کشور محسوب 
شده که خدمات شایانی به مردم استان بوشهر نیز ارائه می کند. 
اخیرا سالن تشریفات این فرودگاه با حمایت سازمان منطقه 
ویژه پارس مورد بازسازی و مرمت قرار گرفته که شب گذشته در 
حاشیه سفر معاون اول قوه قضاییه به استان بوشهر و شهرستان 

عسلویه، افتتاح و مورد بهره برداری قرار گرفت.

راه اندازی کنسرسیوم مهارت 
کنسرسیوم مهارت در استان اصفهان با حضور معاون وزیر 
تعاون و رییس سازمان آموزش فنی و حرفه ای با هدف توسعه 
زیرساخت های آموزش مهارتی و تامین تقاضا راه اندازی شد. 
غلامحسین محمدی در کارگروه توسعه مهارت استان در اتاق 
بازرگانی اصفهان با بیان اینکه، هشتمین ائتلاف مهارتی کشور 
در استان اصفهان تشکیل شد، افزود: کارویژه اصلی این ائتلاف 
این است که پس از دریافت درخواست های نیروی کار از طرف 
بنگاه های بزرگ، کوچک و متوسط و کارفرمایان متعلق به جامعه 
اصناف، اتاق بازرگانی، خانه صنعت، اتاق تعاون، زیر ساخت های 
آموزش مهارتی در استان را برای پاسخگویی به آن درخواست ها 
آمایش می کند. وی گفت: به عنوان نمونه در یک افق چند ساله، 
نیاز به افراد ماهر در حوزه رایانه، ماشین کاری و صنایع دستی 
احصا و مهارت آموزان به تناسب آن نیازها و از لحاظ سنی دسته 
بندی و آمایش خواهد شد. محمدی افزود: بر همین اساس 
زیرساخت های آموزشی تقویت و تجهیز خواهند شد و بدین 
سبب با کمک صنایع یک چرخه اشتغال پایدار و موثر از تناسب 
شغل و شاغل در استان شکل خواهد گرفت. معاون وزیر تعاون، 
کار و رفاه اجتماعی و رییس سازمان آموزش فنی و حرفه ای با 
اشاره به ظرفیت بالای استان اصفهان اظهار داشت: وجود 
نزدیک به یک میلیون و ۵۰۰ هزار نفر بیمه شده، دانشگاه های 
بسیار خوب و جمعیت جوان در این استان، مزیت بالایی برای 
صنعت و مهارت کشور محسوب می شود که می تواند با تکمیل 
چرخه مورد اشاره نه تنها نیاز اصفهان که بخشی از نیروی مورد 

نیاز کشور را نیز پوشش دهد.


